

Wildschutzgebiete — Sperrzonen

Im eidg. Jagdbanngebiet Fellital sind Winterportaktivitäten nur auf den markierten Routen zulässig.

Wildruhezonen — Sperrzonen

In den Gemeinden Andermatt und Hospental wurden Wildruhezonen ausgeschieden in denen keine Wintersportaktivitäten ausgeübt werden dürfen. Das Verbot gilt jeweils vom 1. Dezember bis zum 30. April. Übertretungen werden mit Bussen von CHF 100 bis 150 und Billettentzug geahndet.

Wildruhezonen — empfohlen

Empfohlen Wildruhezonen sind nicht rechtskräftig ausgeschieden. Diese Zonen sind jedoch wichtige Rückzugsgebiete für Wildtiere. Die Andermatt-Sedrun Sport AG bittet Sie diese Zonen zwischen dem 1. Dezember und dem 30. April nicht zu befahren / betreten. Sie leisten damit einen aktiven Beitrag zum Erhalt der Wildtiere im Urserntal.

Wildlife protection territories – prohibited areas

In the federal hunting area, winter sports activities are only permitted on the marked routes.

Wildlife rest areas – prohibited areas

The communities of Andermatt and Hospental have designated wildlife rest areas where no winter sports activities are permitted. This prohibition extends from the 1st of December to the 30th of April. Violations will be punished with fines of between CHF 100 and 150.

Wildlife rest areas – recommended

Recommended wildlife rest areas are important wildlife retreats. Please respect wildlife and stay out of these zones from the 1st of December to the 30th of April. Andermatt-Sedrun Sport AG thanks you for your active contribution to the preservation of the wild animals in the Ursern Valley.

Wildruhezonen & Wildschutzgebiete Urserntal



Wildlife protection areas Urserntal valley



Wildschutzgebiete — Wildlife protection areas—Zone di tutela faunistica

